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INTERPELACJA 
Dotyczy: rozgrywek izraelskich klubów piłkarskich na stadionach w Łodzi 

 Szanowna Pani Prezydent, 

Ze zdziwieniem przyjąłem informacje, które znalazły się w mediasferze w niedzielę 16 czerwca, dotyczące 
rozgrywek klubów piłkarskich z Państwa Izrael na stadionach miejskich w Łodzi. Izrael oskarżany jest przez 
społeczność międzynarodową o ludobójstwo – co znalazło swoje potwierdzenie w raporcie Specjalnej 
Sprawozdawczyni ONZ Francesci Albanese, która pisze, że „istnieją uzasadnione podstawy, by sądzić, że próg 
wskazujący na popełnienie zbrodni ludobójstwa… został przekroczony”, a ponadto „ludobójstwo w Strefie 
Gazy jest najbardziej ekstremalnym etapem długotrwałego kolonialnego procesu osadniczego mającego na 
celu wymazanie rdzennych Palestyńczyków” — czytamy w jej raporcie. W Palestynie izraelskie wojska palą 
biblioteki uniwersyteckie, blokują i ostrzeliwują konwoje humanitarne. 60% zasobu mieszkaniowego i 90% 
szkół zostało zniszczone w wyniku bombardowań i działań wojennych, około 75% ludności zostało 
‘wewnętrznymi uchodźcami’, a około 50% Palestyńczyków głoduje (wg klasyfikacji IPC faza 5).  

Nie wyobrażam sobie, by w moim mieście, które zostało tak dotkliwie doświadczone brutalnym ludobójstwem 
popełnianym na mieszkańcach Łodzi każdej narodowości w trakcie II wojny światowej, rozgrywały mecze 
kluby z jakiegokolwiek kraju, który prowadzi działania o znamionach ludobójstwa ludności cywilnej.  

W świetle powyższego, proszę także o odpowiedź na następujące pytania: 

• Kto był inicjatorem rozmów z klubami z Izraela ws. rozgrywek Ligii Konfederacji na stadionach w 
Łodzi? 

• Od kiedy prowadzone były w/w rozmowy? 
• Czy prezesi klubów ŁKS Łódź i Widzew Łódź byli informowani o rozmowach lub w nich uczestniczyli? 
• Jaka była dyskutowana wartość umowy, która miała zostać podpisana? 
• Czy MAKiS bądź inne miejskie instytucje prowadziły rozmowy z MSWiA dot. ryzyka ataków 

terrorystycznych lub zamieszek i innych zagrożeń bezpieczeństwa publicznego w czasie w/w meczów? 

 Z wyrazami szacunku, 
       Kosma Nykiel 




